
Z  Á  P  I  S 
z 14. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA SOBĚSLAV 

 ze dne 21. června 2017 od 18:00 hodin 
 v malém sále Kulturního domu města Soběslavi 

 
Přítomni: Podle prezenční listiny, která je připojena k zápisu. 
                 Celkem bylo přítomno 18 členů zastupitelstva města. 
Omluveni: Mgr. Milan Dančišin, Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Michal Pánek 
Hosté: Marcela Koloušková – vedoucí finančního odboru MěÚ, Bc. Pavlína Chalupská – 
pracovnice OOSM MěÚ, Ing. arch. Dagmar Buzu – vedoucí odd. územního plánování  
a památkové péče OVRR MěÚ, Ing. Bohuslav Jiřinec – pracovník architektonického studia 
ASKA 

Zasedání zastupitelstva města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 
všech přítomných konstatoval, že je přítomno 18 členů zastupitelstva, tj. nadpoloviční většina, 
a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

V úvodu zasedání upozornil starosta města Ing. Jindřich Bláha přítomné členy ZM a občany, 
že je z jednání zastupitelstva města pořizován zvukový záznam, který bude následně 
zveřejněn na internetových stránkách města, a dále je pořizován záznam obrazový. Oba 
záznamy budou k dispozici na MěÚ Soběslav. 

Na začátku jednání ZM obdrželi zastupitelé města aktualizovanou změnu rozpočtu – návrh 
rozpočtového opatření č. 2/2017, aktualizovaný návrh Obecně závazné vyhlášky č. 2/2017  
o nočním klidu, pozvánku na akce festival dechových hudeb Kubešova Soběslav a komorní 
festival Setkání s hudbou.  

Starosta města předložil ke schválení návrh programu 14. zasedání zastupitelstva města. 

 P r o g r a m   j e d n á n í : 
1. Změna č. 2 rozpočtu města v roce 2017 
2. Změna č. 1 územního plánu města  
3. Obecně závazná vyhláška města č. 2/2017 o nočním klidu 
4. Majetkové převody 

A: Prodej  pozemků p. č. 519/4 a 519/3 v k. ú. Soběslav 
B: Prodej části pozemku p. č. 440/10 v k. ú. Soběslav 
C: Koupě pozemků p. č. 4028 a p. č. 4026/3 v k. ú. Soběslav  
D: Koupě pozemku p. č. 2641/25 v k. ú. Soběslav  
E: Koupě  pozemků p. č. 1182/26, 1182/27  a 1182/25  v k. ú. Soběslav  
F: Koupě pozemku p. č. 2617/33 v k. ú. Soběslav 

5. Různé 

Ing. M. Kákona – navrhl do programu jednání další bod – Nezákonné jednání města Soběslav.  

Hlasování o rozšíření programu o další bod – Nezákonné jednání města Soběslav 
Pro: 3 
Růžena Domová; Ing. Martin Kákona; Ing. Iveta Matějů 
Proti: 12 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena 
Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Petr Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
Zdržel se: 3 
Jaroslav Himpan; Jan Pehe; Zdeněk Vránek 

Návrh nebyl přijat. 

Ing. J. Bláha – tento bod může být přednesen v bodu 5. Různé. 
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Hlasování o programu jako celku: 
Pro: 18 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Jan Pehe; Mgr. 
Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Program byl schválen. 

Do návrhové komise byli navrženi členové zastupitelstva města Mgr. Petr Lintner, paní 
Marcela Hánová a pan Václav Nedvěd.  

Hlasování o složení návrhové komise: 
Pro: 15 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan 
Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Ing. Iveta Matějů; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 3 
Marcela Hánová; Mgr. Petr Lintner; Václav Nedvěd 

Návrh byl přijat. 

Za ověřovatele zápisu dnešního zasedání zastupitelstva města navrhl starosta města členy 
zastupitelstva města paní Růženu Domovou a pana Jaroslava Himpana.  

Hlasování o složení ověřovatelů: 
Pro: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin 
Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila 
Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 2 
Růžena Domová; Jaroslav Himpan 

Návrh byl přijat. 

Zápis z 13. zasedání zastupitelstva města byl předložen k ověření a ověřovatelé jej schválili 
svým podpisem. 

Zápis z jednání provede pracovnice MěÚ paní Květoslava Štaubrová. 

Pozn.: Vzhledem k pořizování audio záznamu z jednání ZM bude diskuse ke každému bodu 
jednání uvedena ve zkrácené formě, úplné znění diskuse bude zveřejněno v audio záznamu.  

K bodu 1 – Změna č. 2 rozpočtu města v roce 2017 
Předložila: Marcela Koloušková – vedoucí finančního odboru MěÚ 
Příloha:  

- Změna rozpočtu města Soběslavi – rozpočtové opatření č. 2/2017 
Předložena aktualizovaná tabulka změny rozpočtu města Soběslavi – rozpočtové opatření  
č. 2/2017 rozšířená o body 20 až 23.   

K tomuto bodu diskutovali: 

Mgr. Alena Krejčová, předsedkyně Finančního výboru ZM – Finanční výbor projednal dne  
12. 6. 2017 změnu rozpočtu města Soběslavi – rozpočtové opatření č. 2/2017 a doporučuje ji 
zastupitelstvu města ke schválení.  
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Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje změnu rozpočtu města Soběslavi – rozpočtové opatření  
č. 2/2017 – v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 18 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Jan Pehe; Mgr. 
Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 2 – Změna č. 1 územního plánu města 
Předložila: Ing. arch. Dagmar Buzu – vedoucí odd. územního plánování a památkové péče 
OVRR MěÚ 
Příloha:  

- Změna č. 1 územního plánu Soběslav 

Předložena změna č. 1 územního plánu města Soběslavi. Ing. arch. Dagmar Buzu představila 
přítomného pracovníka architektonického studia ASKA Ing. Bohuslava Jiřince, zpracovatele 
změny č. 1 územního plánu města, který byl připraven zodpovědět dotazy a připomínky.  

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. M. Kákona – vyjádřil nesouhlas s vypořádáním připomínek zaslaných Piráty pro 
Soběslav. Územní plán je jedinou možností jak může město regulovat výstavbu v okolí řeky. 
V záplavovém území by neměla vznikat nová zástavba. 
Ing. arch. D. Buzu – pozemky v této lokalitě nejsou v majetku města a nejsou v záplavovém 
území. Co se týče zajištění průchodu podél řeky není již průchod dále zabezpečen, ale toto 
nelze řešit územním plánem. Územní plán řeší větší plochy. K tomuto účelu slouží jiné 
nástroje, např. územní řízení.  
Ing. M. Kákona – zopakoval svůj nesouhlas a předložil protinávrh usnesení: Zastupitelstvo 
města vrací změnu územního plánu k přepracování, zastupitelstvo města nesouhlasí 
s umožněním zástavby v bezprostřední blízkosti řeky.  

Hlasování o protinávrhu usnesení: 
Pro: 1 
Ing. Martin Kákona 
Proti: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Petr Lintner; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila 
Zbytovská 
Zdržel se: 1 
Ing. Iveta Matějů 

Usnesení nebylo přijato. 

Usnesení 
Zastupitelstvo města: 
1. rozhodlo o námitce uplatněné při veřejném projednání návrhu Územního plánu Soběslav 
tak, jak je uvedeno v předloženém materiálu „Rozhodnutí o námitce a její odůvodnění“ 
a v odůvodnění změny č. 1 Územního plánu Soběslav; 
2. bere na vědomí vypořádání připomínek uplatněných při veřejném projednávání návrhu 
Územního plánu Soběslav tak, jak je uvedeno v předloženém materiálu „Vyhodnocení 
připomínek“ a v odůvodnění změny č. 1 Územního plánu Soběslav; 
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3. vydává v souladu s § 54 odst. 2 zákona č. 183/2006 Sb., stavební zákon, v platném znění, 
změnu č. 1 Územního plánu Soběslav. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Petr Lintner; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila 
Zbytovská 
Proti: 1 
Ing. Martin Kákona 
Zdržel se: 1 
Ing. Iveta Matějů 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 3 – Obecně závazná vyhláška města č. 2/2017 o nočním klidu 
Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ  
Příloha:  

- Obecně závazná vyhláška č. 2/2017 o nočním klidu 

Předložen aktualizovaný návrh Obecně závazné vyhlášky č. 2/2017 o nočním klidu, do 
kterého jsou začleněny nové akce pořádané v měsících červenci a srpnu 2017. Nová vyhláška 
ruší stávající vyhlášku o nočním klidu č. 1/2017. 

Bez diskuse. 

Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku města Soběslavi č. 2/2017  
o nočním klidu v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Petr 
Valeš; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 2 
Jan Pehe; Zdeněk Vránek 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 4 – Majetkové převody  
A: Prodej  pozemků p. č. 519/4 a 519/3 v k. ú. Soběslav 
Předložila: Bc. Pavlína Chalupská – pracovnice odboru organizačního a správy majetku MěÚ 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva k prodeji pozemků p. č. 519/4 a 519/3 v k. ú. Soběslav 
Předložen návrh prodeje výše uvedených pozemků o celkové výměře 1.273 m2 včetně stavby 
č. e. 811 prostřednictvím realitní kanceláře za minimální cenu 390.000 Kč.  
Ing. J. Bláha – pozemky jsou pro město nepotřebné, z pozemků by byla oddělena cesta, kde je 
plánovaná cyklostezka K Nadýmači, která byla prezentována na veřejném projednání 
cyklogenerelu.   

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. M. Kákona – navrhl zmíněné pozemky neprodávat, provést na nich parkovou úpravu  
a využít je např. jako psí louku. Mohly by se využít rovněž na umístění informační tabule 
s upoutávkou na zajímavá místa v Soběslavi a okolí a zřídit zde hotspot. Podal protinávrh: 
Zastupitelstvo města nesouhlasí s prodejem pozemků p. č. 519/4 a 519/3, zastupitelstvo města 
ukládá radě města připravit návrh využití pozemku k podpoře cestovního ruchu.  
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Hlasování o protinávrhu usnesení: 
Pro: 1 
Ing. Martin Kákona 
Proti: 15 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan 
Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Petr Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena 
Molíková; Václav Nedvěd; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Zdržel se: 2 
Růžena Domová; Ing. Iveta Matějů 

Usnesení nebylo přijato. 

Usnesení  
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemků p. č. 519/4 o výměře 1 229 m2 a p. č. 519/3 
včetně stavby č. e. 811 o výměře 44 m2, vše v k. ú. Soběslav, prostřednictvím realitní 
kanceláře za minimální cenu 390.000 Kč. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 15 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav Himpan; MUDr. Jan 
Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Petr Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena 
Molíková; Václav Nedvěd; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 1 
Ing. Martin Kákona 
Zdržel se: 2 
Růžena Domová; Ing. Iveta Matějů 

Usnesení bylo přijato. 

B: Prodej části pozemku p. č. 440/10 v k. ú. Soběslav 
Předložila: Bc. Pavlína Chalupská – pracovnice odboru organizačního a správy majetku MěÚ 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva k prodeji části pozemku p. č. 440/10 v k. ú. Soběslav 
Předložen návrh prodeje výše uvedeného pozemku o celkové výměře 100 m2 manželům Petře 
a Romanovi Jansovým za cenu dle znaleckého posudku ve výši 150 Kč/m2.  

Bez diskuse. 

Usnesení  
Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku p. č. 440/10 o výměře cca 100 m2 v k. ú. 
Soběslav manželům Petře a Romanovi Jansovým, Soběslav, za cenu dle znaleckého posudku. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 18 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Jan Pehe; Mgr. 
Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

C: Koupě pozemků p. č. 4028 a p. č. 4026/3 v k. ú. Soběslav 
Předložila: Bc. Pavlína Chalupská – pracovnice odboru organizačního a správy majetku MěÚ 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva koupě pozemků p. č. 4028 a p. č. 4026/3 v k. ú. Soběslav 

Předložen návrh koupě výše uvedených pozemků za účelem vytvoření ostrovního nástupiště 
pro autobusovou dopravu v ulici Riegrova v návaznosti na vlakové nádraží. Kupní cena 
pozemku p. č. 4028 včetně skladu činí 670.000 Kč a kupní cena pozemku p. č. 4026/3 včetně 
výpravní budovy činí 1.950.000 Kč.  
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Ing. J. Bláha – doplnil, že se nejedná o koupi, ale o záměr koupě těchto nemovitostí. Město 
nezná jejich současný stav, nemá k dispozici projektovou dokumentaci a neví, zda na 
nemovitostech neváznou nějaká práva třetích osob. Město má v plánu na těchto 
nemovitostech realizovat dopravní přestupní terminál. Zároveň jedná se SŽDC, s. o., která je 
ochotná potřebné pozemky odprodat až po realizaci dopravního přestupního terminálu. Pro 
podání žádosti o dotaci je nutný souhlas ČD, a. s., i SŽDC, s. o. Počítáme s využitím nádražní 
budovy a také počítáme s využitím stávajícího autobusového nádraží jako záchytného 
parkoviště. Žádost o dotaci je třeba podat do konce září letošního roku. Je zadáno zpracování 
PD pro územní řízení. Součástí žádosti je i financování celé akce včetně koupě potřebných 
nemovitostí. Návrh koupě bude předložen zastupitelstvu města až bude znám stav a možnost 
financování koupě popř. demolice těchto nemovitostí.  

K tomuto bodu diskutovali: 

Z. Vránek – komise výstavby a životního prostředí tento záměr podporuje.  
J. Pehe – vznesl dotaz, zda se počítá se stavbou kolostavů v případě koupě těchto budov. 
Ing. J. Bláha – kolostavy budou součástí projektu.   
 

Usnesení  
Zastupitelstvo města schvaluje záměr koupě pozemků p. č. 4028 včetně stavby o výměře 413 
m2 a p. č. 4026/3 včetně stavby o výměře 328 m2 v k. ú. Soběslav od Českých drah, a. s., 
Praha, za cenu dle znaleckého posudku. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 18 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Jan Pehe; Mgr. 
Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

D: Koupě pozemku p. č. 2641/25 v k. ú. Soběslav 
Předložila: Bc. Pavlína Chalupská – pracovnice odboru organizačního a správy majetku MěÚ 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva ke koupi pozemku p. č. 2641/25 v k. ú. Soběslav 
Předložen návrh koupě výše uvedeného pozemku o výměře 120 m2 od paní J. Doležalové, 
Klenovice, za cenu dle znaleckého posudku ve výši 75 Kč/m2 a za účelem veřejně přístupných 
volnočasových aktivit škol a veřejnosti.  

Bez diskuse. 

Usnesení  
Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemku p. č. 2641/25 o výměře 120 m2 v k. ú. 
Soběslav od paní Jaroslavy Doležalové, Klenovice, za cenu dle znaleckého posudku. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 18 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Jan Pehe; Mgr. 
Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 
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E: Koupě  pozemků p. č. 1182/26, 1182/27  a 1182/25  v k. ú. Soběslav 
Předložila: Bc. Pavlína Chalupská – pracovnice odboru organizačního a správy majetku MěÚ 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva ke koupi pozemků p. č. 1182/26, 1182/27 a 1182/25 v k. ú. 
Soběslav 

Předložen návrh koupě výše uvedených pozemků za účelem scelení pozemků v lokalitě  
Na Lázních (pod Novým rybníkem), kde je město většinovým vlastníkem pozemků. Celková 
výměra pozemků je 6.067 m2 a celková kupní cena pozemků činí 485.360 Kč.  

Bez diskuse. 

Usnesení  
Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemků nebo jejich podílů v k. ú. Soběslav od 
následujících vlastníků za cenu 80 Kč/m2 takto: 
1) pozemek p. č. 1182/26 o celkové výměře 2 108 m2 – Petr Canisius von Canisius, Astana, 
Kazachstán (podíl ¼), Elisabeth Canisiusová, Wien, Rakousko (podíl ¼), Dr. Gerhart Bayer, 
Kirchham, Rakousko (podíl ½); 
2) pozemek p. č. 1182/27 o celkové výměře 1 834 m2 – Karel Mašek, České Budějovice 
(podíl 1/6), Bc. Milan Mašek, České Budějovice (podíl 1/6), Miroslav Mašek, České 
Budějovice (podíl 1/6), Marie Vančatová, Soběslav (podíl ½); 
3) pozemek p. č. 1182/25 o výměře 2 125 m2 – prof. PhDr. Miloslav Kodým, CSc., Praha. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 18 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Jan Pehe; Mgr. 
Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

F: Koupě pozemku p. č. 2617/33 v k. ú. Soběslav 
Předložila: Bc. Pavlína Chalupská – pracovnice odboru organizačního a správy majetku MěÚ 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva ke koupi pozemku p. č. 2617/33 v k. ú. Soběslav 
Předložen návrh koupě výše uvedeného pozemku o výměře 10.364 m2 za cenu 30 Kč/m2 od 
pana Luďka Brandejse, Stříbřec. Tyto pozemky se nachází v zátopovém území řeky Lužnice. 
Důvodem koupě je jednak scelení pozemků ve vlastnictví města a jednak zajištění údržby 
těchto pozemků, které v době povodní slouží jako rozlivové pozemky.   

Bez diskuse. 

Usnesení  
Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemku p. č. 2617/33 o výměře 10 364 m2 v k. ú. 
Soběslav od pana Luďka Brandejse, Stříbřec, prostřednictvím realitní kanceláře M&M reality 
holding, a. s., Praha, za cenu 30 Kč/m2. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro: 18 
Ing. Jindřich Bláha; Růžena Domová; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Jan Pehe; Mgr. 
Petr Valeš; Zdeněk Vránek; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 
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K bodu 5 – Různé 

Ing. M. Kákona – informoval o článku uveřejněném v měsíčníku Veselsko, kdy byla 
schválena dotace na vytvoření veřejné datové sítě. Pracovníci informačního střediska ve 
Veselí nad Lužnicí zaznamenávají stále větší počet návštěvníků využívajících připojení wifi. 
Piráti pro Soběslav již v minulosti navrhovali veřejnou datovou síť pro město Soběslav. 
Požádal, zda by se rada města touto záležitostí zabývala. 
Ing. J. Bláha – zeptáme se ve Veselí nad Lužnicí na jejich zkušenosti a budeme se touto 
záležitostí zabývat.  
Ing. M. Kákona – vrátil se ke svému navrhovanému bodu – Nezákonné jednání města 
Soběslav, konkrétně se jedná o zásah Městské policie, který proběhl dne 19. 9. 2015. Tuto 
záležitost řešil Krajský soud v Českých Budějovicích a po podání dovolání města Nejvyšší 
správní soud v Brně.  
Ing. J. Bláha – město se z celé kauzy poučilo, zmíněná rozhodnutí jsou k dispozici na OOSM 
MěÚ Soběslav.  
Ing. J. Bláha – upozornil na protiprávní jednání zastupitele města Ing. M. Kákony, který bez 
dovolení vlastníka umístil na pozemku města na strom svojí soukromou ceduli. Tato věc se 
stala již podruhé. Vyzval Ing. M. Kákonu k odstranění této cedule a případně k požádání 
oprávněného orgánu – rady města – o umístění této cedule na pozemku města. V každém 
případě musí dát souhlas vlastník pozemku.  
Ing. M. Kákona – sdělil, že umístění svojí cedule probíral se stavebním odborem a  odborem 
správy majetku a SLMS, s. r. o., všichni s jejím umístěním souhlasili.  
Ing. J. Bláha – zopakoval, že k umístění cedule Ing. M. Kákony musí dát souhlas vlastník 
pozemku.  
B. J. Skočdopol – vznesl dotaz ohledně postoupení fotbalového mužstva do divize – jak  
a kým bude zajištěno financování jejich další fotbalové sezóny.  
Ing. J. Bláha – město jedná s fotbalovým klubem TJ Spartak Soběslav o možnosti finanční 
podpory a tato záležitost bude řešena na zářijovém zastupitelstvu města.  
L. Zbytovská – tlumočila pozvání zástupce ředitele Blatského muzea RNDr. Daniela Abazida 
na 6. noc v Blatském muzeu, která se koná v pátek 23. 6. 2017 a zároveň zde bude otevřena 
nová expozice Život na Blatech a Kozácku.  
 
 

 

Zasedání zastupitelstva města skončilo 21. června 2017 v 19:00 hodin. 

 

 

 


